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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

21. 4. 2022, Fakulta dopravní

zápis provedl: Tomáš Pícha

začátek zasedání: 19:16

1. Schválení programu schůze

Kondáč R.:
Vítá účastníky a přesouvá se k schválení prvního bodu. Upozorňuje, že podklady k bodu 6
byly zaslány po předkládací lhůtě.

1. Schválení programu zasedání (vede: R. Kondáč, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: R. Kondáč, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: R. Kondáč, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu  (vede: R. Kondáč, typ: hlasování, čas:10 min.)

6. Schválení účetní závěrky a rozvahy SU ČVUT za rok 2021 (vede: R. Kondáč, typ:

hlasování, čas:10 min.)

7. Ekonomická činnost - FIT Párty (vede: L. Procházková, typ: hlasování, čas: 10 minut)

8. Ekonomická činnost Mezi Bloky 2022 (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: dle potřeby)

9. Ekonomická činnost Pod-O-Day 2022 (vede: L. Novotný, typ: hlasování, čas: dle

potřeby)

10. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: R. Kondáč, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

11.  Ekonomická činnost tiskárna klubu Sincoolka (vede: P. Valach, typ: hlasování, čas: 10

minut)

12. Konflikt na Ukrajině (vede: R. Kondáč, typ: diskuze, čas:dle potřeby)

13. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021  (vede: R. Kondáč, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)
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N. Různé (vede: R. Kondáč, typ: informace, čas: dle potřeby)

N.1. TPPPPPPPP (vede: R. Kondáč, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

1. Schválení programu zasedání (vede: R. Kondáč, typ: hlasování, čas: 5

min.)

Usnesení 2022-04-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do

konference Parlamentu dne 19. 4. 2022. Parlament se zároveň bude zaobírat dokumenty

zaslanými po předkládací lhůtě.”

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: R. Kondáč, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Šulc V.):

Klub Silicon Hill pořádal SHOW. I přes nepřízeň počasí se vše vydařilo, něco se i vytočilo,

ale nebylo to tolik, kolik bylo očekáváno. Doufá, že do budoucna bude víc lidí a obnoví se

předchozí návštěvnost. Další zajímavé informace nemá, neboť se většina aktivit točila

právě kolem festivalu.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí se řeší Mezibloky. Přemýšleli o možnosti konání finále Band Contestu ze

Strahova v rámci Mezibloků na Podolí. Nakonec se tato varianta nerealizovala. SÚZ

objednal nové koše, které montovali studenti, aby ušetřili práci údržbářům. Proběhly v

rámci kolejí i Meziklubovky a také pořádali Meet and Greet převážně pro zahraniční

studenty.
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Sincoolka (Valach P.):

V klubu měli tři akce, deskovky s pub kvízem, kde návštěvnost byla nadprůměrná. Pak

turnaj ve stolním fotbálku a International evening. Zároveň mají nového předsedu.

AVC ČVUT ( Petráš Proton V.):

V AVC dělali několik streamů se Engineers. Streamovali koncert pro Ukrajinu z Letenské

pláně. Pomáhají při konferencích Decathlon.

eFDrive (Mašinda P.):

Na fakultě proběhly doplňovací volby do Akademického senátu ČVUT, kde byl zvolen Jakub

Ťukal. Pořádali ples, který se podařil a dostali pochvalu od děkana. Zároveň měli výjezko v

Jizerských horách, na seznámení starších a mladších členů.

FIT++ (Šťastný P.):

V poslední době dělali několik akcí, například pub kvíz. Obnovovali vztahy s ostatními

fakultami skrze společné aktivity – například s FA a FELem. Doplňovali pozici v

představenstvu po odchodu Lukáše Hypši, kterého nahradil Denys Lysenko. Řeší nový

merch. Plánují trička a další věci. Plánují na zítra LAN párty. V průběhu zkouškového – 2. 6.

– plánují FIT párty.

ISC (Marek F.):

Dělali pár menších akcí pro zahraniční studenty, tancování a zpěv. Měli teambuildingovou

akci. Pomáhali s pořádáním Cross Campus v Dejvicích v rámci International day.

Klub Čajovna (Vach L.):

Klubu Čajovna se daří dobře. Služby fungují v pořádku. Účastnili se několika akcí, například

na SHOW a na Unit. Zúčastnili se i festivalu na Kladně, kam dopravili dýmky.
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+/-FEL (Pivoňka T.):

V rámci +/- FELu měli dvě zajímavé akce. Šachový turnaj na FELu. Ten se vydařil, nebyla to

masová akce, ale všichni byli spokojeni. Poté dělali přednášku ke státnicím, kde radili

studentům. Do budoucna nic zatím neplánují.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Zasedali ve středu 23. 3. Pak měli mimořádné zasedání ve středu 13. 4. Další zasedání bude příští

týden ve středu. V březnu bylo oficiálně představeno nové vedení PR ČVUT. Schválili nové členy

vědecké rady UCEEB. Na mimořádném zasedání schvalovali proces toho, jak by měla Rada pro

vnitřní hodnocení provádět kontroly studijních programů. Čeká je jednání o možném zvyšování cen

kolejného se SÚZem. Detaily bude řešit s RSS. Příští týden bude inaugurace rektora a děkanů.

Představuje nově zvolené děkany.

Zjišťoval, jak to je s parkovným na Masarykově koleji, které se probíralo na minulém zasedání. Od

pana ředitele SÚZ získal platný ceník, kde je napsáno, že studenti platí méně.

Novotný L.: Upozorňuje, že nešlo o to, že by studenti platili více, ale že navyšování cen bylo

nepoměrné.

Váňa O.: Vysvětluje, že na ceny v lokalitě je parkování stále přijatelné.

Dále chválí povedený Kladenský majáles, který aktuálně probíhá.
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4. Info z Centrály (vede: R. Kondáč, typ: informace, čas: 10 min.)

Kondáč R.:

Prosí Lukáše Novotného o informace ze ZZSVS.

Novotný L.:

Vysvětluje zkratku Zasedání zástupců studentů a vedení SÚZ. Pan ředitel představoval, co se dělo

a co se děje na SÚZ. Minulý rok byli ve ztrátě „už jen” 5 miliónů, včetně mimonormativu, který se

bude vracet. Řešilo se zvyšování kolejného. To se řešilo i na KSÚZ, který probíhal týden před tím.

Vždy se uvádělo, že navyšování kolejného by mělo přinášet navyšování kvality života na kolejích. V

tuto chvíli by to neplatilo. Navýšením by se pokrylo pouze navyšování cen energií a mezd, nic z

toho by nešlo studentům. SÚZ se chce pokusit zvýšit procento financí, které dává na opravy ze

současných 2 % na 4 %. Dále měl Lukáš otázky ohledně zvládnutí situace kolem Ukrajiny ze strany

SÚZ. Vypadá to, že SÚZ si převezme veškeré povinnosti v rámci situace spojené s Ukrajinou.

Dále se SÚZ snaží zlepšovat webové stránky. Ne všechny dokumenty jsou dostupné. Dle Lukáše

studenti apelovali na to, aby na stránkách byly i historické dokumenty SÚZ, aby bylo možné

soubory porovnat. Pan ředitel po diskuzi souhlasil.

Kondáč R.:

Dále se řešily věci, které byly zmíněny již dříve v rámci jiných schůzek, o kterých se již informovalo.

Problém byl, že tato schůzka se udála po dlouhé době.

Novotný L.:

Pan kvestor tam byl také a stále věří, že Bubenečská kolej bude do 31. 8. připravena.  Poté od

tohoto tvrzení trochu ustoupil.

ZZSVS by mělo nyní probíhat častěji (každý půl rok).  Svolávání by se mělo střídat mezi SU a SÚZ.

Další listopadové setkání by proto měla realizovat SU. Poslední zasedání bylo před covidem, ale

komunikace mezi SÚZ a SU probíhá stále.

Kondáč R.:

Informuje za sebe, že proběhlo výjezdní zasedání a propojovačka na Strahově.
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Pícha T.:

Probíhají Meziklubovky. Kromě soutěží zadávají i úkoly na doma. Další proběhnou 27. 4. v

Dejvicích. Finále by mělo proběhnout 8. 5. na Strahově. Řeší se Souboj fakult. Nedaří se jim sehnat

moc lidí. Na basketbal je pouze jeden člověk. Řeší se i dračí lodě jako finále Souboje fakult, ale

organizátoři se bojí, že po covidu nebude účastnit moc lidí. Navíc se to kryje s Mezi Bloky.

Andrýsek M.:

Měly by se vyhlásit volby pro Křesťanský klub.  Po zvolení nového představenstva by mělo dojít k

odpozastavení klubu.

Novotný L.:

Chválí výjezdní zasedání klubu eFDrive.

Valach P.:

Ptá se kdy bude vrácena půjčka z rezervy, o kterou žádala prezidentka.

Novotný L.:

Poznamenává, že již byla vrácena, asi dva týdny zpět.
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5. Schválení zápisů  (vede: R. Kondáč, typ: hlasování, čas:10 min.)

Probíhá diskuze ohledně připomínek v zápisu.

Usnesení 2022-04-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 17. 3. 2022 zaslané do konference Parlamentu dne 21. 4. 2022

v 19:55.

OHP: 10; 6:0:4 – Usnesení bylo přijato

6. Schválení účetní závěrky a rozvahy SU ČVUT za rok 2021 (vede: R.

Kondáč, typ: hlasování, čas:10 min.)

Kondáč R.:

Uvádí bod. Prezentuje rozvahu a vyzývá k diskuzi.

Čáp M.:

Ptá se, proč aktiva a pasiva jsou stejná částka.

Pícha T.:

Vysvětluje, že tyto dvě částky musí dle pravidel účetnictví být stejné.

Dále vysvětluje, proč stav aktiv je nižší než minulý rok. Dle jeho kontroly došlo především k velkým

odpisům a účetnímu znehodnocení majetku, do kterého nebylo minulý rok tolik investováno, jako

dříve. Proto jsou aktiva menší.

Probíhá další krátká diskuze o velikosti financí v pokladně.
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Usnesení 2022-04-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje účetní závěrku SU ČVUT za rok

2021 zaslanou do konference Parlamentu dne 19. 4. 2021 po předkládací lhůtě.

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato

7. Ekonomická činnost – FIT Párty (vede: L. Procházková, typ: hlasování,

čas: 10 minut)

Procházková L.:

Prezentuje Ekonomickou činnost. Jedná se o každoroční akci. Probíhala i v online podobě.

Letos by chtěli opět offline podobu. Mají rezervované prostory v Rock café. Akci podporuje

finančně fakulta. I tak by rádi vybrali vstupné v hodnotě 150 Kč. Vstupné by mělo pokrýt

většinu nákladů a akce by mohla být trochu zisková, pokud se podaří, ale počítají s i

pesimistickou variantou, kdy zisková nebude.

Diskuze o podobě rozpočtu a položkách.

Petráš Proton V.:

Ptá se na klasické otázky: Co se udělá s přebytkem financí, nebo naopak z čeho se zaplatí

výdaje, v případě, že vstupné nepokryje zbylé náklady.

Procházková L.:

V případě nedostatku financí je alokována rezerva z financí klubu na akci.

Kondáč R.:

Vyhlašuje krátkou pauzu, aby se počkalo na všechny delegáty, kteří opustili místnost.
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Usnesení 2022-04-04:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost  klubu FIT++

na akci FIT párty zaslanou do konference Parlamentu dne 12. 04. 2022.

OHP: 10; 9:0:1 – Usnesení bylo přijato

Procházková L.:

Na akci jsou všichni zváni – 2. 6. v Rock café.

8. Ekonomická činnost Mezi Bloky 2022 (vede: L. Novotný, typ: hlasování,

čas: dle potřeby)

Novotný L.:

Prezentuje EČ na Mezibloky. Popisuje akci. Jedná se o studentský festival organizovaný na Podolí.

Probíhá diskuze o položkách v rozpočtu.

Novotný L.:

Na dřívějších zasedání zmiňoval, že nebyli chytří, a proto nemají vyjednané FSP a musí hradit větší

část položek ze svého rozpočtu.

Váňa O.:

Upozorňuje, že nevidí výdaje na zdravotní a hasičský dozor.

Novotný L.:

Uvádí, že se to podařilo domluvit v rámci dobrovolnické pomoci.

Usnesení 2022-04-05:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Pod-O-Lee na

akci Mezi Bloky 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 18. 04. 2022.

OHP: 10; 9:0:1 – Usnesení bylo přijato
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9. Ekonomická činnost Pod-O-Day 2022 (vede: L. Novotný, typ: hlasování,

čas: dle potřeby)

Novotný L.:

Prezentuje EČ.  Představuje akci. Poznamenává, že by se nemělo jen pít a měl by se podporovat i

zdravý životní styl..

Když Lukáš zmínil, že se jedná o sportovní aktivity ukázal rozpočet, kde jsou uvedeny klobásy a pivo.

Dále prezentuje rozpočet akce.  Uvádí, že i na tuto akci mělo původně být zažádáno o FSP, což se

nepodařilo, jak bylo zmíněno na dřívějších zasedání.

Šulc V.:

Ptá se, jakým způsobem budou podávat pivo, a zda tomu bude uzpůsobena sazba DPH.

Novotný L.:

Uvádí, že sazba je uvedena správně. A vysvětluje způsob podávání piva.

Usnesení 2022-04-06:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost  klubu Pod-O-Lee na

akci Pod-O-Day 2022 zaslanou do konference Parlamentu dne 18. 04. 2022.

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato
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10.  Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: R. Kondáč, typ: diskuze, čas: dle

potřeby)

Kondáč R.:

Uvádí bod. Předává slovo Pavlu Valachovi.

Valach P.:

Uvádí, že nemá žádné nové informace.

Kondáč R.:

Zmiňuje, že dle vyjádření Prezidentky se opět zhoršila komunikace. Pokud se to nezlepší, tak prosí

opět o asistenci od Akademického senátu.

Dále uvádí, že by mělo dojít k úpravě názvů členských příspěvků. Situace je zatím taková, že ČVUT

chce, aby SU ČVUT přejmenovala názvy členství.

Probíhá krátká diskuze na požadavky ČVUT a Cesnetu.

11.  Ekonomická činnost tiskárna klubu Sincoolka (vede: P. Valach, typ:

hlasování, čas: 10 minut)

Valach P.:

Uvádí ekonomickou činnost. Výpočet ceny tisku provádí pomocí konkrétního vzorce, který počítá

náklady. Rozpočet by měl být vyrovnaný.

Novotný L.:

Ptá se, na kolik vychází přibližně cena jedné vytištěné stránky.

Valach P.:

Uvádí, že od 1 do 2 korun. Celá černá stránka například vyjde na 22 Kč (pozn. zde je myšlen potisk

celého papíru černou barvou). Výpočet provádí počítačový program.
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Probíhá diskuze k obsahu EČ.

Usnesení 2022-04-07:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost  klubu

Sincoolka na tiskárnu na Sinkuleho koleji  zaslanou do konference Parlamentu dne 18. 04.

2022.

OHP: 10; 8:1:1 – Usnesení bylo přijato

V 20:53 dorazil delegát Petr Gula

12.  Konflikt na Ukrajině (vede: R. Kondáč, typ: diskuze, čas:dle potřeby)

Kondáč R.:

Uvádí bod. Zmiňuje, že na Strahově se nyní ubytovávají i studenti, kteří nemohli dostudovat na

Ukrajině. Příchozí studenti byli ubytování na pokoje, kde bylo volné jedno lůžko v rámci již

obsazených pokojů. Doplňuje, že byl ze strany Silicon Hillu kladen důraz na to, aby bylo

zohledňováno, jaké národnosti jsou stěhovány dohromady, aby nedošlo k sestěhování studentů z

národů, kteří jsou součástí konfliktu.

Petráš Proton V.:

Ptá se, zda se jedná o vysokoškolské studenty.

Kondáč R.:

Potvrzuje.

Novotný L.:

Uvádí počty uprchlíků. Přibližně 330 uprchlíků ubytovává SÚZ nyní. Z toho 140 jsou děti. Očekává

se příjezd přibližně 300 studentů vysokých škol. SÚZ je upozorňován, aby mysleli na studenty,

které bude potřeba ubytovat od nového akademického roku.
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Kondáč R.:

Upozorňuje, že současně ubytovávaní studenti jsem přicházejí jako studenti, kteří zde budou

možná studovat déle. Proto na ně lze pohlížet jako na klasické studenty a členy spolku v případě,

že se zaregistrují.

Novotný L.:

Uvádí, že zároveň probíhá výuka českého jazyka na Strahově a na Podolí. Účast je docela velká.

Zmiňuje, že pokud by někdo věděl o někom, kdo by měl zájem učit, tak ať ho na tuto možnost

upozorní.

Gula P.:

Ptá se, zda na příchozí studenty pohlížíme jako na normální studenty a členy včetně placení

členství.

Kondáč R.:

Připomíná, že na předchozích zasedání bylo odhlasováno doporučení, že lze odpustit příspěvky

lidem postiženým konfliktem. Na Strahově zamýšlí, že dovolí odpustit tyto příspěvky těm, kteří si

o to požádají a budou schváleni.

Valach P.:

Uvádí, že dostali asi 2 takové žádosti.

Probíhá krátká diskuze o současné situaci.

Tichý Š.:

Ptá se, jak to na Strahově vypadá s humanitární sbírkou.

Šulc V.:

Ptá se, zda ostatní kluby evidují nějakou poptávku po materiálech. Jsou ochotni předat nějaký své

zásoby. Většinou mají nějaké zásoby, které nabízí nově příchozím.
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Gula P.:

Ptá se, zda existují nějaké úlevy pro studenty z Ruska nebo Běloruska.

Probíhá diskuze o aktuální situaci a podmínkách.

Dochází se k závěru, že je možné se v individuálních případech obrátit i na SU ČVUT a situace se bude

dále komunikovat s ČVUT.

Gula P.:

Také narazil na stránkách aktualne.cvut.cz na článek, který říká, že “Rektoři vysokých škol chtějí

po ministerstvu školství návod k poskytování vzdělávání pro uchazeče o studium z Ruska a

Běloruska.” Článek prý řeší to, že daní studenti nebudou moci studovat některé obory.

Zasílá článek do konference Centrály.

Probíhá diskuze ohledně postoje SU ČVUT k této situaci. Dochází se k závěru, že o tomto SU ČVUT

nerozhodne, ale měla by hájit své členy a studenty ČVUT.

13. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2021  (vede: R. Kondáč, typ:

diskuze, čas: dle potřeby)

Kondáč R.:

Uvádí bod. Na žádost Podolí první vyzývá k prezentaci Lukáš Novotného.

Pod-O-Lee:

Novotný L.:

Uvádí, že rok 2021 probíhal hlavně v rámci obnovy akcí po covidu. Nabírali nové aktivní členy,

kterým dávali nové úkoly. Na bloku E probíhala rekonstrukce elektra. Na Ečku začínají zařizovat

Pod-O-Lab a obnovuje se Hudebna. Vznikla i pozice HR manažera, která bohužel opět přestala
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fungovat. Budou dělat novou centrální serverovnu. Doplňoval se izolační systém. Postupně

vylepšují gym.

Silicon Hill:

Šulc V.:

Zmiňuje změnu předsedů. Sám nastoupil od prosince 2021. Také zmiňuje dopady covidové

pandemie. Zmiňuje volby do představenstva, které se každý rok z poloviny obmění. Uvádí složení

současné a předchozí Centrály SH. Prezentuje projekty a akce klubu. Zmiňuje především projekt

AVC a SHernu. Z akcí uvádí například This is Strahov, který nahradil dřívější Akci prvák na začátku

akademického roku a dále prezentuje řadu dalších akcí, které se konaly v průběhu roku. Uvádí i

činnosti jednotlivých strahovských sekcí.

Gula P.:

Ptá se, kdy bude proveden update serverů.

Šulc V.:

Zatím se zjišťují podmínky a plánuje se to přibližně na září.

Kondáč R.:

Doporučuje se přesunout bodu Různé a zbylé Výroční zprávy probrat na dalších zasedáních.

N. Různé (vede: R. Kondáč, typ: informace, čas: dle potřeby)

Novotný L.:

Prezentuje navýšení členských příspěvků, které bylo zmíněno dříve na zasedání. Záměrem je

sloučit základní a síťové členství do jednoho, které bude mít hodnotu 1000 Kč. Mělo by být na

všech kolejních klubech (vyjma BIONu) stejné. Sportovní členství je možné také navýšit, ale to je

poté na jednotlivých klubech. Myslí si, že členství se nenavyšovalo přibližně 10 let.

Kondáč R.:
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Uvádí, že je možné, že s tímto krokem budou mít problémy například lidé, kteří nevyužívají

internetového připojení, ale chodí třeba do hudeben, pro ty by to bylo výrazné zdražení.

Představenstvu SH se to proto moc nelíbilo a hledají proveditelné řešení.

Pícha T.:

Ptá se, zda skutečně existuje něco jako aktivní členství, které funguje na Sincoolce.

Valach P.:

Potvrzuje jeho existenci a uvádí, že vysvětlení by bylo na dlouho. Po vyzvání uvádí alespoň

částečné vysvětlení členství. Jedná se o členství, které je za 0 Kč a funguje jako alternativa k

odpustkům.

Další bod:

Kondáč R.:

Uvádí další bod, kterým je Kampus Strahov.

Novotný L.:

Uvádí, že dlouhodobě víme, že Stadion Strahov nenaplňuje svůj potenciál tak, jak by mohl. Vznikla

iniciativa, která chce Stadion využít lépe. V rámci této iniciativy je zapojen i podnikatel Průša (3D

tisk), který by se do těchto prostor mohl přestěhovat. Tohoto projektu se týká i možnost přivedení

tramvajového spojení na Strahov. Pravděpodobně se do toho zapojí ČVUT, TA ČR a i SU ČVUT.

Začaly jednání, kterých se účastní Ivča (Prezidentka) a budou informovat Parlament, jak se situace

vyvíjí.

Kondáč R.:

Zmiňuje, že by se jednalo o technologické centrum. SU je zapojena do návrhu konceptu a je

dotazována, co by se tam mohlo objevit. Hovoří se o konceptu Studentského domu, kde by mohla

SU ČVUT využít prostory jak pro společenské aktivity, tak pro skladování věcí klubů SU ČVUT.

Novotný L.:

Uvádí, že za iniciativou stojí stejní lidé, kteří řešili kampus Hybernská.
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Pivoňka T.:

Má dotaz na to, o jaké prostory se bude jednat.

Kondáč R.:

Měla by se využít konstrukce stadionu, která již existuje.

Pícha T.:

Upozorňuje, že se jedná o dlouhodobý projekt a bude to trvat několik let.

Petráš Proton V.:

Ptá se, kdo je hlavním koordinátorem, nebo odpovědnou osobou, která zařídí, že projekt bude
dotažen do konce.

Probíhá diskuze o aktuální situaci a o kompeteni zapojených organizací. Dochází se k závěru, že si

momentálně nejsme jisti, kdo za to zodpovídá.

Probíhá diskuze k parkování na Strahově.

Další bod:

Pícha T.:

Zmiňuje, že došlo k situaci, kdy se objevilo logo SU ČVUT na deskové hře s názvem „Z hospody

domů”. K situaci prý došlo tak, že její autor Jan Podhirna (student Fakulty stavební ČVUT) oslovil

Centrálu SU ČVUT s žádostí o pomoc, při rozšíření této hry mezi studenty. Tomáš Pícha a Ivana

Dvořáková se rozhodli, že Janovi pomohou čistě jako fyzické osoby, bez návaznosti na SU.

Nedorozuměním při komunikaci s autorem došlo k tomu, že autor umístilo kresbu loga SU ČVUT

na hrací desku hry, krabičku hry a návod hry. Na zadní stranu návodu poté uvedl, že hra byla

vytvořena ve spolupráci se SU ČVUT a umístil zde logo SU ČVUT. Jelikož tato činnost nebyla

schválena ani projednána s Parlamentem SU ČVUT, Tomáš vyzývá delegáty k diskuzi nad touto

situací.
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Delegáti a hosté diskutují o situaci. Dochází k závěru, že by nemělo docházet k situacím, kdy je takto logo

SU ČVUT použito a je uvedena spolupráce se spolekm, bez předchozího projednání s Parlamentem.

Delegáti nejsou jednotní v názoru, jak naložit s aktuálním počtem 200 výtisků, který již existuje. Zároveň

probíhá diskuze, zda by se SU měla takto spojovat s alkoholem. Z toho důvodu je vyhlášeno kolečko, kdy

se mají delegáti a hosté jednotlivě  vyjádřit k této situaci.

Kolečko:

Pavel Mašinda:

S existujícími výtisky nemá problém. Rádi si jich pár pořídí. Na další výtisky by logo neumisťoval.

Petr Šťastný:

Existujících 200 výtisků je v pořádku, rádi si je pořídí na nějaké soutěže. Na další to vidí jako

problematické. Asi by to šlo, ale chce to předem odhlasovat.

Lucie Procházková:

Myslí si, že na současné výtisky je to možné nechat, ale na další jí to přijde zbytečné.

Petr Gula:

Uznává, že by bylo možné to využít jako cenu do soutěží.

Tomáš Pivoňka:

Souhlasí s ostatními. Do budoucna by se mu líbilo třeba logo schovat jako easter egg. Zmiňuje, že

by bylo možné přetisknout existující návod na nový, což by mohl být menší výdaj.

Vladimír Proton Petráš:

Hra se mu líbí. Myslí si, že to patří ke studentskému životu. Určitě je potřeba, aby se to předem

schválilo. Je vždy potřeba zkontrolovat, aby nehanil SU ČVUT.

Martin Vydra Andrýsek:
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Nesouhlasí s logem SU ČVUT v manuálu. Na desce mu to nevadí. Do budoucna je potřeba, aby se

to předem schválilo.

Tomáš Pícha:

Grafika a poděkování ho potěšilo. Nechce aby se existující výtisky zničily. Zbylé navržené varianty

řešení  jsou podle něj přijatelné.

Lukáš Novotný:

Uvádí, že i špatné PR je PR, ale nemyslí si, že toto by bylo špatné PR.

Luboš Vach:

Souhlasí s Lukášem. Pokud loga mají zůstat zachována ve hře i do budoucna, mělo by dojít ke

schválení Parlamentem. Grafika na desce mu nevadí.

Štěpán Tichý:

Líbí se mu myšlenka, že by výtisky využily kluby. Grafika mu nevadí. Logo v návodu by buď

odstranil, nebo přeformuloval tvrzení o spolupráci.

Ondřej Váňa:

Nepřijde mu to jako velký problém.

Vladislav Šulc:

Rádi si hru pořídí v rámci klubu. Navrhuje, aby tvrzení bylo uvedeno jako poděkování, nikoliv jako

spolupráce. Dále navrhuje možnost oficiálně navázat spolupráci a autorem. Ovšem je určitě

potřeba dodržet schvalovací postupy.

Filip Marek:

Nemá problémy se symboly, které jsou součástí grafiky. Co se týče loga a spolupráce v manuálu

souhlasí s předchozím tvrzení od Vládi Šulce.

Miroslav Čáp:
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Myslí si, že vytisknutých 200 her je v pořádku a grafika mu nevadí. Odstranil by oficiální logo SU

ČVUT z pravidel deskové hry. Není si jistý, zda je vhodné, aby se takto SU ČVUT veřejně

prezentovala a byla spojována s propagací alkoholu v podobě takovéto deskové hry.

Pavel Valach:

Také vyjadřuje nesouhlas se spojením s alkoholem.

Jiří Novotný:

Přiklání se k názoru o využití existujících výtisků pro kluby.

Shrnutí:

Kondáč R.:

Uvádí, že Tomáš informuje autora, aby další náklad vytvořil bez loga SU ČVUT. Dále doporučuje,

aby na dalším zasedání byl uveden bod, kde se odhlasuje oficiální postup.

Novotný L.:

Zmiňuje, že by k hlasování mohlo dojít nyní.

Po diskuzi se rozhoduje, že se Parlament usnese nyní.

Hlasování

Usnesení 2022-04-08:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje použití parafráze loga Studentské unie

ČVUT v grafikách deskové hry „Z Hospody domů” autora Jana Podhirny.

OHP: 11 10:0:1
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Usnesení 2022-04-09:

Studentský parlament Studentské unie ČVUT schvaluje použití loga Studentské unie ČVUT v

pravidlech deskové hry „Z Hospody domů” autora Jana Podhirny.

OHP: 11,  4:5:2

Další bod:

Šťastný P.:

Mají hodně neaktivních nových členů. Ovlivňuje jim to volby, aby byly platné. Přemýšlí, že zavedou

poplatky za členství, které se platí jednou za 2 roky. Těm, kdo o to požádají, to odpustí. Ti, kteří

nezaplatí, mohou být vyhozeni. Budou upravovat i stanovy, aby problémy vyřešili.

Další bod:

Šťastný P.:

Uvádí, že si všimli plakátu IAESTE zvoucího na iKariéru, který nějakým způsobem lákal vyloženě na

holky (pravděpodobně něco jako “chcete vidět holky, jděte na iKariéru). S IAESTE už situaci

komunikovali. Zatím se jim nikdo neozval.

Další bod:

Petr Gula:

Ptá se, zda již šly nějaké připomínky k harmonogramu k ubytování na akademický rok 2022/23.

Novotný L.:

Uvádí, že na toto proběhla schůzka s panem ředitelem Vodičkou. Poznamenává, že museli

vysvětlovat zástupcům SÚZu jejich vlastní platné dokumenty.

Šulc V.:

Chválí Lukáše Novotného za to, jak zvládl vést schůzku s panem Vodičkou a chválí jeho

kompetentnost.
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Kondáč R.:

Končí zasedání.

Konec zasedání 23:06.
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Přílohy:
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